
Brukerråd
24. oktober 2024
Dalgård skole og ressurssenter

Til stede:
Elevrådet: Inez Fossum Lian og Alva Løset, 6. trinn
FAU: Renate Fossum og Siri Strømme
Torunn Singstad, avdelingsleder
Rektor Gro

Elevrådet med fra kl 17 - 18

Saker:

Referat fra 12.09.24
Ingen kommentarer kommet, så dette anses som godkjent.

Vedtak:
Referatet etter brukerådsmøtet 12.09.24 er godkjent.

Saker fra FAU
- Lysregulering i Odd Husbys veg - fremdeles en del som kjører på rødt lys
- Fau har fått noen nye representanter, og er tilnærmet fulltallige.
- Bruk av penger etter 17. mai-overskudd? - elevrådet sier noe om dette, se

lenger ned i referatet.

Vedtak:
Informasjonen tas til orientering

Saker fra elevråd
- AMK: Har kommet tre brev siste tida, men ingen elever som har kommet

innom for å snakke med elevrådets representanter. Ett av brevene var
anonymt, og ble revet i stykker. Alva og Inez har ikke sett de andre to
brevene, det var 7. trinn som tok imot dem.



- Garderober: Veldig bra med skap, fordi da ser det ryddig ut. Der det ikke er
skap synes rotet bedre. Har sjekka noen skap for å se hvordan det ser ut, om
det er rotete.

- Om Halloween: Selevrådet skal ha en Halloween-dag 30.10. der man kan kle
seg ut, bruke noe man har hjemme i stedet for å kjøpe nytt, ikke lov med
skumle masker osv. Elevrådet tilbyr ansiktsmaling for de som har lyst til det.

- Fra elevrådsmøter: Ikke noe spesielt å melde. Det kommer litt ønsker om
innkjøp, om ting som er ødelagt etc. Ønsker fotballer med bedre kvalitet.

- Hvordan elevrådet ønsker å bruke penger fra FAU:
Skal spørre alle klassene om hva de tenker/ønsker seg. Noen har foreslått å spare
pengene, til en gang man trenger det, for eksempel hvis man trenger å kjøpe noe,
eller skal ha en fest.

- Mangler sitteplasser i AMK-hjørnet. Gro skal finne fram flere stoler fra lageret.

Vedtak:
Informasjonen tas til orientering

Saker fra rektor

Status Dalgård vedr mediaoppslag økonomi / sykefravær
- Fra 23.oktober til 19. desember: Det blir mye debatt og diskusjon rundt

økonomi, fra budsjettforslaget ble lagt fram i går og fram til det blir vedtatt
19.12

- Mye snakk i media om trang økonomi i skolen, overtallighet, mangel på
ressurser etc., men dette er ikke tilfelle på Dalgård

- Økonomien i Trondheim kommune vil likevel påvirke Dalgård i den forstand at
det skal spares på pengene i de kommende årene

- Sykefravær: korttidsfravær på 3-3,5%, langtidsfravær, sykepermisjoner,
sykmeldinger etc. på ca. 7 % og totalfravær er dermed ca 11% de siste tre år

- TK har starta en prosess mtp å redusere sykefraværet, Dalgård deltar som en
av flere enheter som får tettere oppfølging, fordi vi er en stor enhet med 160
ansatte og det sykefraværet vi har.

- På spørsmål fra FAU om hva vi gjør, for inntrykket er at det alltid kommer
noen andre voksne inn hvis fravær:

- Bemanningskabal: legger ut vikarressursen fra starten av skoleåret, for
å ha litt å gå på ved fravær. Legger vekt på å ha kjente voksne.

Elevundersøkelsen: Info fra udir.no

https://www.udir.no/tall-og-forskning/brukerundersokelser/elevundersokelsen/om-elevundersokelsen-til-elever-og-foreldre/


- Torunn orienterer

Besøk fra Zambia / universitetsskolen
- 10 stykker på besøk (rektorer og faglærere), fikk omvisning på skolen. Disse

kom fordi skolene i Zambia tar imot lærerstudenter i praksis fra NTNU. Som
universitetsskole blir vi spurt om å være vertskap. Veldig artig.

Befaring utendørs vedr hovedvedlikehold
Brukerrådet så på nye lekeapparater, reparert ballbinge, fasader og vindusskifte
m/folie.

Vedtak:
Informasjonen og befaringen tas til orientering


